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Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

In maart 2019 hebben wij schriftelijke vragen gesteld over het openbaar vervoer. Achtergrond 

daarvan was dat wij wilden achterhalen in hoeverre het door de jaren heen uitdunnen van het 

busvervoer in de gemeente/regio tot daadwerkelijke problematiek voor de mobiliteit van burgers 

heeft geleid. Op basis van de antwoorden wilden wij indien nodig nagaan of we tot creatieve, 

maatwerk-gerichte oplossingen zouden kunnen komen. 

Het college heeft in antwoord hierop laten weten dat het hierover geen gegevens bijhoudt en dat 

dit een provinciale verantwoordelijkheid is. Wel zegde het toe hierover in het eerstvolgend overleg 

met de provincie vragen te zullen stellen. Verder werd in het vooruitzicht gesteld dat de 

gemeentelijke Werkgroep Openbaar Vervoer nieuw leven zou worden ingeblazen wanneer de 

bezetting van de desbetreffende afdeling weer op peil zou zijn. 

Wij hebben hierover de volgende (vervolg)vragen: 

 

1.  Heeft bedoeld overleg met de provincie plaatsgevonden en is genoemde problematiek 

daar aan de orde geweest? Zo ja, wat was daarvan het resultaat? 

 

antwoord  Wij hebben geen contact opgenomen met de provincie Noord-Holland, omdat 

Connexxion als uitvoerende partij de beheerder is van deze gegevens. Wij hebben 

Connexxion gevraagd of zij naast de klachten over het openbaar vervoer (houding 

conducteur, volle bussen, vertragingen, etc.) ook melden hebben ontvangen van 

inwoners, dorpsraden of andere belanghebbenden over het ontbreken van een openbaar 

vervoer voorziening. Zij gaven aan dat alleen de dorpsraad van Zwaagdijk-West een 

verzoek heeft ingediend om het huidige openbaar vervoernetwerk dusdanig aan te 

passen dat er ook een bushalte komt in haar dorp. Connexxion heeft hiernaar onderzoek 

verricht.  

Conclusie onderzoek: Het aanpassen van de bestaande bus routes gaat ten koste van de 

openbaar vervoer voorzieningen in de omringende dorpen. Verzoek is afgewezen. 

 



 

 

2. Ziet het college in dat resultaat aanleiding tot een aanpak, resp. verder onderzoek? 

Antwoord Ja wij zien het belang van goed ov (maar de provincie gaat daarover en heeft de 

opdracht gegund aan Connexion), met de kanttekening dat er weinig signalen onze kant 

opkomen dat het niet goed gaat (zie antw. vraag 1). 

Wij zien geen noodzaak voor verder onderzoek.  

 

3. Is de Werkgroep Openbaar Vervoer inmiddels weer van start gegaan? Zo nee, wanneer 

zal dit naar verwachting plaatsvinden? Zo ja, is de door ons aangekaarte problematiek 

daar al aan de orde geweest? 

 

Antwoord De desbetreffende afdeling is nog niet op peil. 

In de begroting 2021 wordt extra formatie voor verkeer gevraagd. 

Wij zijn ook in overleg  met de afdeling maatschappelijk beleid om iemand voor de 

werkgroep te leveren. 

 

 


